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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 14. 04. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta . Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby 
dodržiavali schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali 
konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (12 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Ivan Doskočil, I. overovateľ zápisnice 
     p. Peter Stankoviansky, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 12 / proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a navrhol doplnenie: - za bod č. 18 vložiť 
nový bod č. 19. „Zásady odmeňovania poslancov MsZ a neposlancov – členov komisií MsZ“ 
a v bode Rôzne, doplniť návrh p. Kurica – za c/ „Prerokovanie zápisnice zo zasadnutia 
komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej zo dňa 31.03.2015“. 

Následne vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie predneseného návrhu programu. 
 
Mgr. Doskočil  – chcel by stiahnuť z rokovania bod č. 3 „Návrh na vymenovanie náčelníka 
Mestskej polície vo Vrútkach“, nakoľko poslanci majú k tomuto rôzne názory a nebolo to 
prerokované v komisiách MsZ.  
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Primátor mesta – základné informácie boli zaslané, takisto na výberovom konaní bol 
zástupca z radu poslancov MsZ. 
 
Hlavný kontrolór mesta – zákon o obecnej polícii hovorí, že primátor navrhuje poslancom 
menovanie náčelníka MsP. Preto si poslanci môžu na ďalšom napr. neplánovanom zasadnutí 
MsZ vyriešiť stratégiu MsP. Čiže už s menovaným náčelníkom MsP by si prerokovali 
stratégie a toto aj odporúča. 
 
Mgr. Doskočil  – súhlasí s názorom hlavného kontrolóra mesta. Koncepcia k MsP, ktorá im 
bola zaslaná, sa mu páčila, ale na základe úsporných opatrení by si ju prešiel ešte raz a vhodné 
by bolo zníženie počtu policajtov. Svoj návrh sťahuje. 
 
Primátor mesta – nakoľko neboli žiadne pripomienky k návrhu k rokovacím bodom 
pozvánky z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o uvedenom návrhu programu. 
 
 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými 
pripomienkami. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:17 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu, uviedol aktuálne a trvalé 
uznesenia. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol svoje stanovisko, ktoré tvorí prílohu k materiálu. 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ  
I. zobrali na vedomie  
Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta. 
II. schválili 
vypustenie zo sledovania uznesenia MsZ v kategórii F – zrušené uznesenia v roku 2013. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:21 hod. 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2015 o určení výšky dotácie na mzdy a 
prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Vrútky (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Mgr. Šútovcová – VZN bolo prepracované + zapracované legislatívne zmeny. Ďalej 
vysvetlila spôsob výpočtu pridelenia financií školským zariadeniam. Zmena finančného 



 3 

rozpočtu na žiaka bola daná na základe odporučenia z ministerstva. V MŠ, kde sa nachádza aj 
jedáleň je pridelená vyššia suma, práve kvôli tejto jedálni.  

Materiál bol prerokovaný na komisii školstva a aj finančnej komisii, odkiaľ vzišla aj 
pripomienky k návrh VZN – spracovanie prílohy na jednotlivé školské zariadenia, 
pripomienka bola akceptovaná. 

 
Mgr. Kevická  – uviedla, že preberali tento materiál aj na školskej komisii. Ale uvedené 
rozdelenie sa jej nezdá korektné. Na budúci rok sa bude otázkou financovania školských 
zariadení zaoberať skôr a dúfa, že potom nebudú takéto markantné rozdiely. 
 
Hlavný kontrolór mesta – všetky príjmy sú predmetom rozpočtu mesta. A v mesiaci február 
2015 nevie akým spôsobom boli rozpísané finančné prostriedky pre školské zariadenia, keď 
platila príloha z roku 2014, ktorá uvádza pridelenie financií iba na rok 2014. Asi sa stala 
chyba, ktorú bude potrebné napraviť. 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili doplnenie Prílohy č. 1 k VZN č. 1/2015 na základe prijatej 
pripomienky. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili Všeobecne záväzné nariadenie č.  1/2015 o určení výšky dotácie 
na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Vrútky. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:32 hod. 
K bodu č. 3 
Návrh na vymenovanie náčelníka Mestskej polície vo Vrútkach (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu, ktorá tvorí prílohu materiálu. 

Následne sa opýtal poslancov MsZ na všeobecný súhlas s vystúpením PhDr. Michala 
Migáta. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
PhDr. Michal Migát  – uviedol, že MsZ predložil aj svoju koncepciu činnosti MsP vo 
Vrútkach. Najskôr je potrebné si pripraviť vnútorný audit MsP, určiť si priority od poslancov 
a občanov. Hlavné je pozerať aj na to, aby bola zachovaná bezpečnosť v meste, pretože mesto 
Vrútky predstavuje špecifické mesto, nie ako iné s rovnakým počtom obyvateľov. Takisto je 
potrebné pozerať na to, aby sa mestu nezvýšili náklady na údržbu, obnovu majetku, čistenie 
verejných priestranstiev a podobne. 
 
Mgr. Doskočil  – opýtal sa, či PhDr. Migáta vie v akej finančnej situácii momentálne mesto je 
a preto, či si vie predstaviť MsP Vrútky aj s menším počtom policajtov? 
 
PhDr. Michal Migát  – uviedol, že s 9 policajtmi sa dá lepšie plánovať rozpis služieb, naplniť 
fond pracovnej doby, je tam väčšia flexibilita, lepšie postavenie služieb a ako už uviedol, aby 
sa mestu týmto nezvýšili náklady na iné veci. Dá sa to, ale je to postavené na väčšom riziku. 
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Mgr. Doskočil  – uviedol, že v súčasnej finančnej situácii sa bude určite šetriť aj na MsP, 
bude to prechodné obdobie. 
 
PhDr. Michal Migát  – ako už uviedol, mesto Vrútky je špecifickým mestom, nie ako iné 
s rovnakým počtom obyvateľov (železničný uzol, otvorenosť a nadväznosť na mesto Martin 
a pod.). 
 
ThDr. Krivuš –  polícia je teraz jedna z možností, kde sa môže ušetriť, preto sú za max. 6 
policajtov. 

Ďalej poprial veľa úspechov pri výkone práce. 
 
p. Blahušiaková – poďakovala aj bývalému náčelníkovi MsP za prácu, ktorú vykonal. 
 
Primátor mesta – taktiež poďakoval. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ menovali náčelníka Mestskej polície vo Vrútkach, PhDr. Michala Migáta. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:43 hod. 
K bodu č. 4 
Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa z hľadiska financií a miezd na ľudí na kosenie, ktorí by sa 
mali prijať. 
 
Prednosta MsÚ – väčšinu plôch kosia naši pracovníci + aktivační pracovníci, ktorí túto prácu 
vykonávali už v predošlom období, čiže majú skúsenosti s týmto. Z nákladmi na nich sa ráta. 
Kosenie bude v obmedzenej miere, ale bude zabezpečené. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 
2015. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:47 hod. 
K bodu č. 5 
Správa o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti na území mesta Vrútky (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval, že správa bola predložená a zaslaná všetkým poslancom MsZ.  
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti 
na území mesta Vrútky v roku 2014. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:49 hod. 
K bodu č. 6 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice Hany Zelinovej a časopisu 
Vrúto čan za rok 2014, vrátane ekonomických ukazovateľov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Gorilák  – uviedol dôvodovú správu k predkladanému materiálu a členenie správy. 
 
p. Stankoviansky – poznamenal, aby im chodil skôr e-mail s materiálom kvôli komisii 
kultúry. 
 
Mgr. Kevická  – opýtala sa, či už je pripravená nejaká analýza k časopisu Vrútočan? 
 
Mgr. Gorilák  – na poslednej redakčnej rade sa rokovalo o nejakých možnostiach zmeny, 
oslovila sa aj tlačiareň pre vypracovanie rôznych variant tlače. Následne sa varianty prerokujú 
na RR a predloží sa informácia MsZ. 
 
Mgr. Kevická  – rada by dala návrh na uznesenie, aby bol časopis Vrútočan vydávaný raz za 
dva mesiace. 
 
p. Blahušiaková – vyjadrila sa ku celej správe a poďakovala všetkým, ktorí sa pričinili 
a pričiňujú kultúre vo Vrútkach. Ďalej uviedla, že sa nevedie kronika mesta. 
 
Prednosta MsÚ – reagoval na Mgr. Kevickú, že by bolo dobré počkať s týmto návrhom, aby 
to prešlo aj cez komisie a riešilo sa to komplexne. Ku kronike spomenul, že sa vedie, ale nie 
v dostatočnej kvalite. Bude na tom pracovať profesionálny kronikár. 
 
p. Stankoviansky – nechal by tento návrh na RR a potom riešil. Ďalej vyjadril potrebu 
pritiahnuť reklamu do časopisu. 
 
Mgr. Doskočil  – podporil Mgr. Kevickú s návrhom a možno by skôr zachoval kvality 
časopisu. 
 
Mgr. Kevická  – nepáči sa jej také „odkladanie“ záležitostí, treba sa rozhýbať a robiť 
opatrenia. Myslí si, že vydávanie časopisu raz za dva mesiace je dostatočné, preto trvá na 
svojom návrhu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – podporí návrh Mgr. Kevickej. Taktiež je tu aj RR pre odbornú stránku 
časopisu.  

Ďalej sa vyjadrila, že mestský časopis nie je na to, aby niekto vyjadroval svoje osobné 
názory, ale informoval o dianí v meste. 

 
Prednosta MsÚ – názory, ktoré publikoval, nie sú jeho osobnými, ale odborným 
stanoviskom, nakoľko dlhodobo pôsobil ako profesionál v doprave. Pripravujú sa riešenia 
v oblastiach – mzdy a odvody, KO a SAD. Za prehnané považuje riešiť časopis, kde je úspora 
iba cca 2 500 euro ročne. Musí sa niečo urobiť s poplatkami za KO a najväčšími položkami. 
 
p. Blahušiaková – poznamenala, že bolo obdobie kedy Vrútočan vychádzal raz štvrťročne 
a nič sa nestalo. 
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ThDr. Krivuš – je potrebné zmeniť štatút a tiež by musela byť asi pani redaktorke na iný 
úväzok. Bolo by dobré pripraviť tento návrh na papier a dať do MsZ. Tiež sa treba dohodnúť, 
ktorých 6 čísiel pôjde k akým sviatkom. 
 
Mgr. Francúzová, MA – tiež je za 6 čísiel ročne. K časopisu poznamenala, že uvádza 
niektoré akcie, ktoré sa už skončili, pokiaľ bol doručený časopis obyvateľom. 
 
p. Gorcovský – on by skôr ušetril na papieri, nie na číslach. 
 
p. Stankoviansky – preto je za to, aby sa financie dosiahli reklamou, nie číslami. 
 
Mgr. Kevická  – predniesla návrh uznesenia, kde MsZ schvaľuje vydávanie časopisu 
Vrútočan každý druhý mesiac, 6 čísiel do roka.  
 
Hlavný kontrolór mesta – mal pripomienku, ktoré mesiace presne? Musí to tam byť 
vyšpecifikované. 
 
Mgr. Kevická  – predniesla nový návrh, kde MsZ schvaľuje vydávanie časopisu Vrútočan ako 
dvojmesačník. 
 
Hlavný kontrolór mesta – štatút zatiaľ platí, toto je uznesenie, ktoré predchádza štatútu. Je 
potrebné zmeniť štatút a tam to vyšpecifikovať. Lenže s týmto súvisí následne aj zmena 
registrácie a pod. 
 
Mgr. Gorilák  – všetko je to prvoplánované, bez diskusie, je tu potrebná potom zmena 
registrácie a štatútu. Taktiež v tomto roku už vyšli 4 čísla – ako chcú zabezpečiť 6? Je 
potrebné určiť nejaké pravidlá. 
 
ThDr. Krivuš – otvorí sa štatút v rámci RR. Nemusí sa nič meniť, ale časopis sa vydá tak, 
ako sa dohodnú. 
 
p. Gorcovský – on je za to, aby sa to odložilo, pripravilo a potom šlo do MsZ. 
 
Mgr. Kevická  – pôvodný návrh zobrala späť a podala nový (viď. hlasovanie č. 9). 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ uložili Prednostovi MsÚ predložiť návrh na zmenu stratégie vydávania 
časopisu Vrútočan. 
Z: v texte            T: do najbližšieho zasadnutia MsZ 
(za 11/ proti 1/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
p. Stankoviansky – poznamenal, že by chcel byť prizvaný na RR k riešeniu tejto 
problematiky. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, 
Knižnice Hany Zelinovej a časopisu Vrútočan za rok 2014, vrátane ekonomických 
ukazovateľov. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:21 hod. 
K bodu č. 7 
Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní 
z fondov EÚ za rok 2014 a na rok 2015 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. Ďalej dodal, že na pracovnej 
porade bola k bodu 2 poznamenaná informácia, že tento projekt neprešiel, ale oficiálne 
vyjadrenie ešte k tomuto nedostali. 
 
Ing. Kraj čí – chcel, aby sa upravilo do správy, že tento projekt neprešiel. 
 
Prednosta MsÚ – počká sa na oficiálny list. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, či nie je možnosť na realizáciu projektu Kino 1. máj cez 
nejaký fond? 
 
Ing. Rišianová – cez ministerstvo kultúry nie je zatiaľ vypísaný žiadny takýto projekt, je iba 
cez ministerstvo ŽP, ale to je skôr na iné budovy. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informatívnu správu o zrealizovaných projektoch 
a predkladaných žiadostiach zo štrukturálnych fondov EÚ za rok 2014 a na rok 2015. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:25 hod. 
K bodu č. 8 
Informácia o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi na MsÚ 
v roku 2014 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informáciu spracoval a predložil. Na februárovom MsZ bola 
podaná informácia o šetrení sťažností a petícií za mesiac január. Najväčším nedostatkom je, 
že sa nedodržuje zákon v centrálnej evidencii. Tiež je potrebné dodržiavať jednotný postup 
pri vybavovaní. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informáciu o vybavovaní sťažností, petícií, podnetov 
a pripomienok podaných občanmi na Mestský úrad v roku 2014. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:29 hod. 
K bodu č. 9 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – správa bola predložená a zaslaná poslancom. Informoval, že za 
toto obdobie bolo vykonaných 5 kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti. Jedna kontrola bola 
zahájená, ale neukončená z dôvodu termínu ukončenia do 30.04.2015. Z vykonaných kontrol 
boli vypracované tri správy, jeden záznam z kontroly, jedno stanovisko a zo zahájenej 
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kontroly nie vypracovaná správa ani záznam, nakoľko prebieha. Následne uviedol, že bol 
vypracovaný záznam z kontroly pokladní na MsÚ Vrútky, prvá správa z kontroly postupu 
zadávania zákaziek v súlade so zákonom č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní v z.n.p. 
a internej smernice mesta č.5/2013 za rok 2014, druhá správa z následnej finančnej kontroly, 
kontrola hospodárenia s verejnými finančnými prostriedkami, poskytnutie dotácii z rozpočtu 
mesta právnickým a fyzickým osobám, súlad so zákonom o rozpočtových pravidlách a VZN 
č. 1/2009,podmienky poskytnutia, účel a zúčtovanie, za rok 2014 a tretia správa z následnej 
finančnej kontroly v súlade so zákonom č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom 
audite v z.n.p., kontrola hospodárenia s majetkom mesta a finančnými prostriedkami 
v Rozpočtovej organizácii mesta, súlad s rozpočtovými pravidlami v Senior- Zariadenie pre 
seniorov, Dom sociálnych služieb Vrútky za rok 2014. 

Nedostatky z vykonaných kontrol sú podrobne rozpísané v predloženom materiály. 
 

Ing. Kraj čí – do budúcna by chcel, aby bolo uvedené v správe do kedy majú byť nedostatky 
odstránené. 
 
Hlavný kontrolór mesta – zákon neukladá takúto povinnosť. Takisto on ukladá v zmysle 
zákona predložiť opatrenia a organizácia si sama uloží termíny na základe predložených 
opatrení. Ak narážajú na ZUŠ, tak k tomuto bude reagovať samostatne. 
 
Ing. Kraj čí – poďakoval a uviedol, že netrvá na navrhovanom. 
 
Prednosta MsÚ – informoval k VO, že smernica sa aktualizuje, je v pripomienkovom 
konaní. K dotáciám uviedol, že to bude tiež aktualizované. Základnými problémami sú 
nepresnosti smerníc a ich odstránenie. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – poslanci nemajú nejakú spätnú väzbu o prijatých opatreniach, ktoré 
boli uložené, preto by bolo dobré, keby dostali o tomto nejakú informáciu. 
 
Hlavný kontrolór mesta – zopakoval ešte raz to, čo už hovoril, že on uloží prijať opatrenia 
organizácii, ktorá si sama určí termíny ich plnenia a on môže dať informáciu poslancom až po 
následnom skontrolovaní, či boli odstránené tieto nedostatky alebo nie. 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta za ostatné obdobie 
od 04. 02. 2015 do 02. 04. 2015. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:47 hod. 
K bodu č. 10 
Návrh na uzatvorenie Dohody podielových spoluvlastníkov o zrušení a vyporiadaní 
podielového spoluvlastníctva k pozemkom (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ schválili ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona NR SR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov Dohodu 
podielových spoluvlastníkov o zrušení a vyporiadaní podielového spoluvlastníctva 



 9 

k pozemkom reálnym rozdelením medzi Mestom Vrútky a Mgr. Adrianou Bohušovou, 
rod. Ruttkayovou, nar. 16.1.0.1975 bytom Kratinova 2350/53, Martin, Mgr. art. 
Jurajom Ruttkayom, PhD, rod. Ruttkay, nar. 16.3.1978, bytom sv. Cyrila a Metoda 
3416/8, Vrútky, Petrom Ruttkayom, rod. Ruttkay, nar. 10.11.1979, bytom J. G. 
Tajovského 3293/1, Vrútky a Ivanou Frličkovou, rod. Ruttkayovou, nar. 4.7.1984, bytom 
Zelená 3739/15, Martin, ktorej predmetom bude: zrušenie podielového spoluvlastníctva 
k pozemkom p. č. KN C 3479/1, ostatné plochy o výmere 3639 m2 a p. č. KN C 3479/2, 
záhrady, o výmere 3639 m2  a vzájomné vyporiadanie a to reálnym rozdelením 
pozemkov geometrickým plánom č. 07/2015, zo dňa 11.2.2015, vyhotovenom Bc. Serdel 
Peter, Hodžova 3861/16, Martin a to: 
1. novovytvorená p.č. KN 3479/1 o výmere 1100 m2  - druh pozemku ostatné plochy 
a novovytvorená p.č. KN 3479/2  o výmere 1178 m2  - druh pozemku záhrady, sa stane 
výlučným vlastníkom Peter Ruttkay 
2. novovytvorená p.č. KN 3479/3 o výmere 657 m2  - druh pozemku ostatné plochy a 
novovytvorená p.č. KN 3479/4  o výmere 482 m2  - druh pozemku záhrady, sa stane 
výlučným vlastníkom Ivana Frličková 
3. novovytvorená p.č. KN 3479/5  o výmere 649 m2 - druh pozemku ostatné plochy a 
novovytvorená p.č. KN 3479/6  o výmere 490 m2  - druh pozemku záhrady, sa stane 
výlučným vlastníkom Mgr. Adriana Bohušová 
4. novovytvorená p.č. KN 3479/7  o výmere 642 m2  - druh pozemku ostatné plochy 
a novovytvorená p.č. KN 3479/8  o výmere 497 m2  - druh pozemku záhrady, sa stane 
výlučným vlastníkom Mgr. art. Juraj Ruttkay, PhD., 
5. novovytvorená p.č. KN 3479/9  o výmere 591 m2  - druh pozemku ostatné plochy 
a novovytvorená p.č. KN 3479/10  o výmere 548 m2  - druh pozemku záhrady, sa stane 
výlučným vlastníkom Mesto Vrútky 
6. novovytvorená p.č. KN 3479/11  o výmere 444 m2  - druh pozemku záhrady, 
spoluvlastníci : Peter Ruttkay - podiel 1/5, Ivana Frli čková - podiel 1/5, Mgr. Adriana 
Bohušová - podiel 1/5, Mgr. art. Juraj Ruttkay - podiel 1/5, PhD., Mesto Vrútky - podiel 
1/5 
Podielové spoluvlastníctvo bude vyporiadané bez nároku na finančné urovnanie t.j. 
bezpodplatne a spoluvlastníci nie sú povinní platiť za zrušenie podielového 
spoluvlastníctva žiadne finančné dorovnania. Spoluvlastníci sa budú podieľať podľa 
výšky podielu na úhrade geometrického plánu a správnych poplatkoch súvisiacich 
s návrhom na vklad. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, zrušenie podielového spoluvlastníctva 
na pozemkoch a jeho vyporiadanie reálnym rozdelením na základe geometrického plánu 
medzi jednotlivých súčasných spoluvlastníkov, z ktorých sa zrušením podielového 
spoluvlastníctva stanú reálnym zameraním výluční vlastníci. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:56 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 
 
p. Žilin číková – uviedla, prečo sa studňa v priestoroch parkoviska sa nedá využívať verejne? 
 
p. Kuric  – studňa je na pozemku, ktorý má v prenájme. Je to mestská voda. K tejto studni 
večne chodili asociáli a neustále to bolo pokazené alebo nonstop tiekla voda. Ale cez deň je to 
prístupné, iba v noci nie. 
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p. Žilin číková – ona nemá takúto informáciu, že by to bolo stále prístupné cez deň. 
 
p. Kuric  – nič takéto mu doposiaľ nebolo podané. 
 
p. Verešová – uviedla pár pripomienok, viď. list, ktorý tvorí prílohu. 
 
Primátor mesta – uviedol, že jej bude písomne odpovedané. 
 
p. Verešová – doplnila informáciu, že poštovú schránku nachádzajúca sa na železničnej 
stanici by bolo vhodné preložiť kvôli špineniu holubmi. 
 
p. Šufliarsky – informoval, že SAD by chcela otvoriť priestor na diskusiu medzi mestom 
a poslancami MsZ k aktuálnej problematike. Pripravujú sa materiály – návrhy na riešenie pre 
MT a Vrútky. 
 
Primátor mesta – vyvolalo sa stretnutie v ZA s akcionármi SAD a bolo by dobré keby sa 
zúčastnili 4/5 poslancov MsZ + komisia zriadená pre riešenie tejto problematiky, o presnom 
termíne budú informovať. 
 
Ing. Kraj čí – aby im informácia bola podaná v dostatočnom časovom predstihu, aspoň týždeň 
pred. 
 
p. Kuric  – opýtal sa, či tam budú aj zástupcovia z mesta MT? 
 
Primátor mesta – my máme nedoriešený ešte bod A, naša nedoriešená dlžoba a potom až 
máme bod B s mestom MT – koncepcie, ktoré sa pripravujú od SAD. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:16 hod. 
K bodu č. 11 
Odpredaj nehnuteľností – pozemku mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a 
odstavec 8 písmena e – ul. Rybárska (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Kraj čí – komisia stavebná súhlasí s predloženým. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – komisia finančná tiež vyjadrila súhlas. 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ  
I. prerokovali 
návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 
138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, na 
ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer mesta predať nehnuteľný majetok vo vlastníctve Mesta Vrútky ako prípad hodný 
osobitného zreteľa a to: 
pozemok novovzniknutá p.č.  KN C 4353/1,  zastavané plochy o výmere 35 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/2,  zastavané plochy o výmere  62 m2 
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pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/3,  zastavané plochy o výmere  10 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/4,  zastavané plochy o výmere  6 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/5,  zastavané plochy o výmere  48 m2 

pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/6,  zastavané plochy o výmere  6 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/7,  zastavané plochy o výmere  6 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/8,  zastavané plochy o výmere  112 m2 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/9,  zastavané plochy o výmere  72 m2, tak ako je 
uvedené v geometrickom pláne č. 402/2014 vyhotovenom Ing. Petrom Horemužom – 
GEODET, Matušovičovský rad 56, 038 61 Vrútky, podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e) zákona 
NR SR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov za 
predajnú cenu 6,70 eur za m2.  

Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok ul. Rybárska neslúži 
účelu miestnej komunikácie, nevykonáva sa na nej zimná údržba, odvoz komunálneho 
odpadu a vlastníci priľahlých pozemkov majú záujem o jej zahradenie pred 
vandalizmom a krádežami. 
III. schválili 
Predaj majetku mesta Vrútky ako prípad hodný osobitného zreteľa  a to: 
pozemok novovzniknutá p.č.  KN C 4353/1,  zastavané plochy o výmere 35 m2 Ing. 
Róbertovi Bogdaňovi, nar. 9.2.1985, s man. Gabrielou, rod. Iványiovou, nar. 8.5.1986, 
bytom Ul. B. Bullu 4839/2, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/2,  zastavané plochy o výmere  62 m2 Jozefovi, 
Malíkovi,  nar.  2.1.1957, bytom ul. V. Šípoša 9, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/3,  zastavané plochy o výmere  10 m2 Viere 
Federičovej, rod. Jesenskej, nar. 23.4.1943, bytom Ul. M. R. Štefánika 1051/80, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/4,  zastavané plochy o výmere  6 m2 Jozefovi, 
Malíkovi,  nar. 2.1.1957, bytom ul. V. Šípoša 9, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/5,  zastavané plochy o výmere  48 m2 Viere 
Federičovej,  rod. Jesenskej, nar. 23.4.1943, bytom Ul. M. R. Štefánika 1051/80, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/6,  zastavané plochy o výmere  6 m2 Elene 
Kluknavskej, rod. Navarčíkovej, nar. 20.7.1937, bytom Ul. 1. čsl. brigády 3262/54, 
Vrútky, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/7,  zastavané plochy o výmere  6 m2 Ľubošovi 
Krej čírovi, nar. 1.1.1986, bytom Hollého 1155/52, Martin, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/8,  zastavané plochy o výmere  112 m2 
Michalovi Malatínovi, nar. 25.4.1994,  Ružová 2670/10, Vrútky, 
pozemok novovzniknutá p.č. KN C 4353/9,  zastavané plochy o výmere  72 m2 Jánovi 
Štrbovi , nar. 31.1.1953 s man. Boženou, rod. Najšlovou, nar. 15.10.1955, bytom Ul. M. 
R. Štefánika 4407/21, Vrútky,  
tak ako je uvedené v geometrickom pláne č. 402/2014 vyhotovenom Ing. Petrom 
Horemužom – GEODET, Matušovičovský rad 56, 038 61 Vrútky, podľa ust. § 9a ods. 8 
písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych 
predpisov za predajnú cenu 6,70 eur za m2. Náklady na geometrický plán zaplatia 
kupujúci podľa veľkosti kupovaných pozemkov.  
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok ul. Rybárska neslúži 
účelu miestnej komunikácie, nevykonáva sa na nej zimná údržba, odvoz komunálneho 
odpadu a vlastníci priľahlých pozemkov majú záujem o jej zahradenie pred 
vandalizmom a krádežami. 
IV. schválili 
zriadenie vecného bremena na pozemku novovzniknutá p. č.  KN C 4353/1,  zastavané 
plochy o výmere 35 m2 – právo zodpovedajúce vecnému bremenu, existujúcej 
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vodovodnej prípojky, ktorým je zaťažená nehnuteľnosť pozemok p. č. KN C 4353/1 
v plnom rozsahu, a to tak, že ktorýkoľvek vlastník pozemku je povinný strpieť toto 
vecné bremeno v prospech vlastníka pozemku p.č. KN C 1823. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či je všeobecný súhlas aby sa naraz 
prediskutovali body č. 12 až 15, keď sú podobné a potom prijali uznesenia? 
 
Poslanci MsZ s navrhovaným súhlasili. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:31 hod. 
K bodu č. 12 
Prenájom nehnuteľností – nebytových priestorov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – MediNeurol, s.r.o. (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:37 hod. 
K bodu č. 13 
Prenájom nehnuteľností – nebytových priestorov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – NEOPRINT PLUS, s.r.o. (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:39 hod. 
K bodu č. 14 
Prenájom nehnuteľností – nebytových priestorov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – INTERIER design – Eva Šutaríková (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:41 hod. 
K bodu č. 15 
Prenájom nehnuteľností – nebytových priestorov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – Milanová Božena – ESSOP MIMA (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
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HLASOVANIE č. 16 
Poslanci MsZ 
I. prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je 
potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer prenájmu majetku mesta: a to nebytového priestoru – ambulancia, čakáreň, WC 
o celkovej výmere 64,41 m2, ktorá sa nachádza v budove č. súpisné 3211 – Objekt 
Denného centra, ul. Kalocsaya 1, vo Vrútkach,  na prízemí, zapísaná na LV č. 1876, 
nachádzajúca sa v k. ú Vrútky, za cenu 40,-€ za m2/rok, pre MediNeurol, s.r.o., sídlo 
Kollárova 4270/39, Martin, IČO: 36426971, zastúpená konateľom MUDr. Vladimírom 
Nosáľom, PhD, na dobu neurčitú za účelom prevádzkovania neurologickej ambulancie.  
III. schválili 
prenájom majetku mesta Vrútky a to nebytového priestoru – ambulancia, čakáreň, WC 
o celkovej výmere 64,41 m2, ktorá sa nachádza v budove č. súpisné 3211 – Objekt 
Denného centra ul. Kalocsaya 1, vo Vrútkach,  na prízemí, zapísaná na LV č. 1876, 
nachádzajúca sa v k. ú Vrútky, za cenu 40,-€ za m2/rok, pre MediNeurol, s.r.o., sídlo 
Kollárova 4270/39, Martin, IČO: 36426971, zastúpená konateľom MUDr. Vladimírom 
Nosáľom, PhD, na dobu neurčitú za účelom prevádzkovania neurologickej ambulancie.  
V zmysle § 9a ods. 9 písm. c jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa. Dôvodom 
prípadu hodného osobitného zreteľa je, že ide o opakovaný nájom s tým istým 
nájomcom, ktorý v tomto nebytovom priestore ponúka neurologické zdravotnícke 
služby od roku 1996 pre obyvateľov Vrútok. Priestor je pre mesto dlhodobo prebytočný 
a nevyužívaný mestom. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
HLASOVANIE č. 17 
Poslanci MsZ 
I. prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je 
potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer prenájmu majetku mesta: a to nebytového priestoru – garáž o celkovej výmere 18 
m2, ktorý sa nachádza v prefabrikovaných garážach pri budove č. súpisné 5422 – Objekt 
garáží za MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísaný na LV č. 1876, nachádzajúci sa 
v k. ú Vrútky, za cenu 25,-€ za m2/rok, pre NEOPRINT PLUS, s.r.o., Ul. Za mostom 2, 
Vrútky, I ČO: 36389226, na dobu neurčitú, za účelom skladovania tlačiarenského 
materiálu. 
III. schválili 
prenájom majetku mesta Vrútky a to nebytového priestoru – garáž o celkovej výmere 18 
m2, ktorý sa nachádza v prefabrikovaných garážach pri budove č. súpisné 5422 – Objekt 
garáží za MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísaný na LV č. 1876, nachádzajúci sa 
v k. ú Vrútky, za cenu 25,-€ za m2/rok, pre NEOPRINT PLUS, s.r.o., Ul. Za mostom 2, 
Vrútky, I ČO: 36389226, na dobu neurčitú, za účelom skladovania tlačiarenského 
materiálu. 
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V zmysle § 9a ods. 9 písm. c jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa. Dôvodom 
prípadu hodného osobitného zreteľa je, že ide o opakovaný nájom s tým istým 
nájomcom, ktorý v tomto nebytovom priestore skladuje tlačiarenský materiál a je 
v bezprostrednej blízkosti objektu, ktorého je tlačiareň vlastníkom a v ktorej sídli. 
Priestor je pre mesto dlhodobo prebytočný a nevyužívaný mestom. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
HLASOVANIE č. 18 
Poslanci MsZ 
I. prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je 
potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer prenájmu majetku mesta: a to nebytového priestoru – sklad , garáž o 
celkovej výmere 105 m2, ktorý sa nachádza v budove č. súpisné 5422 – Objekt garáží za 
MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísanej na LV č. 1876, nachádzajúcej sa v k. ú 
Vrútky, za cenu 20,-€ za m2/rok, pre INTERIER design – Eva Šutaríková, Palackého 
4628/2, Vrútky, IČO: 37758781, na dobu neurčitú za účelom skladovania nábytku. 
III. schválili 
prenájom majetku mesta Vrútky a to nebytového priestoru – sklad , garáž o 
celkovej výmere 105 m2, ktorý sa nachádza v budove č. súpisné 5422 – Objekt garáží za 
MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísanej na LV č. 1876, nachádzajúcej sa v k. ú 
Vrútky, za cenu 20,-€ za m2/rok, pre INTERIER design – Eva Šutaríková, Palackého 
4628/2, Vrútky, IČO: 37758781, na dobu neurčitú za účelom skladovania nábytku. 
V zmysle § 9a ods. 9 písm. c jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa. Dôvodom 
prípadu hodného osobitného zreteľa je, že ide o opakovaný nájom s tým istým 
nájomcom, ktorý v tomto nebytovom priestore skladuje nábytok firmy Gorenje od roku 
2000. Priestor je pre mesto dlhodobo prebytočný a nevyužívaný mestom. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
HLASOVANIE č. 19 
Poslanci MsZ 
I. prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je 
potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
zámer prenájmu majetku mesta: a to nebytového priestoru – sklad, garáž o 
celkovej výmere 53 m2, ktorý sa nachádza v budove č. súpisné 5422 – Objekt garáží za 
MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísaný na LV č. 1876, nachádzajúci sa v k. ú.  
Vrútky, za cenu 20,-€ za m2/rok, pre Milanová Božena – ESSOP MIMA, Ul. zelená 11, 
Martin I ČO: 30192633, na dobu neurčitú, za účelom skladovania džúsov a minerálnych 
vôd do škôl a školských zariadení. 
III. schválili 
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prenájom majetku mesta Vrútky a to nebytového priestoru – sklad , garáž o 
celkovej výmere 53 m2, ktorý sa nachádza v budove č. súpisné 5422 – Objekt garáží za 
MsÚ, ul. Za mostom vo Vrútkach, zapísaný na LV č. 1876, nachádzajúci sa v k. ú.  
Vrútky, za cenu 20,-€ za m2/rok, pre Milanová Božena – ESSOP MIMA, Ul. zelená 11, 
Martin I ČO: 30192633, na dobu neurčitú, za účelom skladovania džúsov a minerálnych 
vôd do škôl a školských zariadení. 
V zmysle § 9a ods 9 písm. c jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa. Dôvodom 
prípadu hodného osobitného zreteľa je, že ide o opakovaný nájom s tým istým 
nájomcom, ktorý v tomto nebytovom priestore skladuje materiál do škôl a školských 
zariadení od roku 2000. Priestor je pre mesto dlhodobo prebytočný a nevyužívaný 
mestom. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:44 hod. 
K bodu č. 16 
Zrušenie uznesenia č. 2/2007 bod J/130 zo dňa 18.12.2007 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou (zrušenie kvôli duplicite 
výberu). 
 
HLASOVANIE č. 20 
Poslanci MsZ zrušili uznesenie č. 2/2007 bod J/130 zo dňa 18.12.2007 „Uzavretie 
manželstva snúbencami na ktoromkoľvek vhodnom mieste v katastrálnom území mesta 
Vrútky:  
- poplatok za tento úkon je vo výške 2000 Sk 
- oslobodenie od tohto poplatku je možné jedine v prípade vážnych zdravotných 
dôvodov“. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 3) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:46 hod. 
K bodu č. 17 
Zrušenia uznesenia č. 8/2008 bod J/118 zo dňa 15.12.2008 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
 
HLASOVANIE č. 21 
Poslanci MsZ zrušili uznesenie č. 8/2008 bod J/118 zo dňa 15.12.2008  
„ Mestské zastupiteľstvo vo Vrútkach schvaľuje odpredaj areálu zberného dvora za 
Mestským úradom vo Vrútkach a to:  
- pozemok p.č. KN 83/1 o výmere cca 1 282 m2  
- pozemok p.č. KN 83/7 o výmere 440 m2  
- pozemok p.č. KN 83/13 o výmere 443 m2  
všetko za cenu 2 200,-Sk/m2 (73,03 eur/m2), nehnuteľnosť garáž č. súpisné 5422 stojaca 
na pozemku p.č. KN 83/7 za cenu podľa súdnoznaleckého posudku nachádzajúcu sa v k. 
ú. Vrútky, na LV 1876, firme BRA-VUR, a.s. ul. Za mostom 4, 038 61 Vrútky, 
zastúpenej predsedom predstavenstva  Ing. Pavlom Puškášom. Kúpna zmluva bude 
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obsahovať článok o zhodnotení p.č. KN 336 a to oplotenie a zhotovenie betónovej plochy 
20 m x 30 m. “. 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:49 hod. 
K bodu č. 18 
Rozpočtové opatrenie č. 2 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednosta MsÚ – vysvetlil, že položka č. 8 – jedná sa o definitívnu sumu na dofinancovanie 
Kriváňa, ktorá sa dostala až teraz na schválenie do rozpočtu, pretože zhotoviteľ doručil 
niektoré faktúry až v januári – ešte je tam 5%, ktoré boli zadržané v zmysle príslušného 
zákona.  

Gro sa týka navýšenia podielových daní. Drvivá väčšina týchto vecí už prebehla. Jedine 
ešte odvodnenie na Karvaša a Bláhovca. 
 
Hlavný kontrolór mesta – pridal pripomienku k rozpočtovému opatrenie – sumy v závere 
nie sú správne uvedené – je potrebné uviesť, že bol rozpočet upravený rozpočtovým 
opatrením č. 1 a následne bude uvedená suma sedieť. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na všeobecný súhlas s 3 minútovou prestávkou. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
Prednosta MsÚ – ospravedlnil sa za vzniknutú chybu v predloženom materiály, ale číslo po 
úprave je správne, chýba tam len suma za rozpočtové opatrenie č. 1. Odporúča schváliť tento 
materiál so vsunutým riadkom o tomto rozpočtovom opatrení č. 1. 
 
Ing. Kraj čí – v krátkosti sa vyjadril k záväzkom na základe materiálu, ktorý si vypýtal 
z odboru finančného. Myslí si, že by sa malo prejsť do úplného šetriaceho režimu – na 
základe všetkých záväzkov. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – požiadala, aby takýto materiál bol do budúcna viac rozpracovaný. 
K materiálu uviedla, že o nariadení vlády – o zvýšení platov sa už dávno vedelo, mohlo sa to 
zapracovať už skôr, preto nechápe prečo to ide až teraz. Takisto pri zmenách by sa to malo 
lepšie rozpisovať. 

Ďalej uviedla návrh uznesenia – návrh opatrení na stabilizáciu rozpočtu a uznesenie pre 
hlavného kontrolóra mesta, aby odsúhlasoval každé použitie finančných prostriedkov  
(„MsZ žiada primátora mesta, aby 
1. prijal 
návrh opatrení na stabilizáciu rozpočtového hospodárenia a to: 
a/ úsporu bežných výdavkov na všetkých rozpočtových položkách s konkrétnym úsporným 
vyčíslením, 
b/ časový harmonogram splácania záväzkov, ktorý primátor predloží na rokovanie MsZ do 
28. 04. 2015, 
2. zabezpečil, 
aby každé použitie finančných prostriedkov v jednotlivých prípadoch nad 300 € bolo 
odsúhlasené hlavným kontrolórom mesta, 
3. predkladal 
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Pravidelne Správu o plnení opatrení na stabilizáciu rozpočtového hospodárenia a plnenia 
časového harmonogramu splácania záväzkov. 
Z: v texte          T: mesačne k 10-temu dňu nasledujúceho mesiaca“) 
 
p. Kuric – uviedol, že by bolo dobré keby mesto našlo vo výdavkoch ešte nejaké rezervy – 
v jednotlivých položkách. 
 
ThDr. Krivuš – vyjadril taktiež názor na nejasnosť predkladaných materiálov v tejto oblasti. 
 
Prednosta MsÚ – reagoval na Ing. Krajčího, že treba uviesť aj, že zadlženosť sa plynule 
znižuje. Tiež v tabuľke, ktorú spomínal nevidno, že sa má platiť SAD každý mesiac 20 tisíc, 
ktorá sa objaví až na konci apríla. Ukladať hlavnému kontrolórovi opatrenia, ktoré sú nutné 
v ozdravnom režime je predčasné a unáhlené. Najskôr by sa mali pobaviť o opatreniach 
a smerovaní a tiež k diskusii prizvať niekoho z úradu, aspoň prednostu, aby to nedopadlo tak 
ako časopis Vrútočan. 
 
Primátor mesta – informoval, že 02.02. vydal príkazný list k šetriacemu režimu, na ktorom 
sa pracuje. Urobia sa organizačné opatrenia + ľudia v dôchodku. Je za úsporné opatrenia na 
MsÚ, ale chce, aby sa spoločne prejednávali s poslancami. 
 
Prednosta MsÚ – uviedol, že zo strany p. Mačugu a Kašubu je návrh nájsť spoločne aj 
s poslaneckým zborom nejaké riešenia. 
 
ThDr. Krivuš – nesúhlasí so všetkým. Nie je nič zlé na tom, čo je navrhnuté v uznesení. Po 
stretnutí so zástupcom spoločnosti Brantner, vníma tento problém viac ako so SAD, pretože 
tam to je jasné. 
 
p. Kuric – keď sa robia prípravy na šetrenie, či by nemohli byť aj poslanci prizvaní k takejto 
schôdzi? 
 
Primátor mesta – nerobí mu to problém. Chce aj, aby sa spoločne stretávali na stretnutiach 
SAD a aj Brantner a nie osobitne. 
 
Ing. Kraj čí – doplnil, že navrhované uznesenia nie sú proti úradu, ale chcú napomôcť 
šetreniu a taktiež tieto uznesenia sa dajú kedykoľvek zmeniť. 
 
Hlavný kontrolór mesta – už aj minulý rok upozorňoval na šetrenie, ako aj tento, týmto 
uznesením to bude môcť lepšie odkontrolovať. Nebol by však rád, keby odsúhlasoval každú 
finančnú čiastku, pretože to je v rozpore so zákonom o rozpočtových pravidlách, on môže len 
pravidelne odkontrolovať šetrenie.  
 
Primátor mesta – bolo viackrát spomínané, že mesto zatajuje dlžoby, ale on si dal vytiahnuť 
zo zápisníc, že vždy sa táto problematika rozoberala a nič sa nezatajovalo a takisto to je aj na 
audiovizuálnych záznamoch + uznesenia – SAD.  
 
ThDr. Krivuš – aj na úradoch sa dajú kumulovať funkcie, napr. nie stále prijímať nových 
pracovníkov. 
 
Primátor mesta – áno, ale nech spolupracujú na vyriešení týchto dvoch problémov (SAD, 
KO). 
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Prednosta MsÚ – reagoval na ThDr. Krivuša, je skôr za evolučné riešenie, nie revolučné. 
 
p. Gorcovský – ľudia si zvolili nás, preto, aby videli výsledky, podľa neho je toto len 
zbieranie „smetí“ (čo sa týka miezd a odmien) a takisto ešte nebolo povedané, že aj časopis 
Vrútočan niečo zarába. 
 
ThDr. Krivuš – treba začať aj od týchto maličkostí a hlavne od seba. 
 
p. Gorcovský – má pocit, že robia tieto opatrenia, lebo nevedia riešiť veľké veci. 
 
HLASOVANIE č. 22 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 2 v zmysle predloženého návrhu 
doplneného čiastkou 8 983 euro z rozpočtového opatrenia č. 1. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Ing. Kraj čí – prečítal ďalšie uznesenie navrhované od poslancov MsZ. 
 
Primátor mesta – uviedol, že sú tu aj poslanci MsZ k riešeniu problémov. 
 
Hlavný kontrolór mesta – v tomto prípade je na strane poslancov, pretože žiadajú len návrh 
opatrení (ich skonkretizovanie). Zatiaľ mesto robí v tomto veľmi málo. 
 
HLASOVANIE č. 23 
Poslanci MsZ žiadali Primátora mesta, aby: 
1. prijal  
návrh opatrení na stabilizáciu rozpočtového hospodárenia a to: 
a/ úsporu bežných výdavkov na všetkých rozpočtových položkách s konkrétnym 
úsporným vyčíslením, 
b/ časový harmonogram splácania záväzkov, ktorý primátor predloží na rokovanie MsZ 
do 28. 04. 2015, 
2. zabezpečil, 
aby každé použitie finančných prostriedkov bolo odkontrolované hlavným kontrolórom 
mesta, 
3. predkladal 
Pravidelne Správu o plnení opatrení na stabilizáciu rozpočtového hospodárenia 
a plnenia časového harmonogramu splácania záväzkov. 
Z: v texte          T: mesačne k 10-temu dňu nasledujúceho mesiaca 
(za 11/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 16.48 hod. odišla z miestnosti  poslankyňa MsZ p. Božena Blahušiaková a počet 
prítomných poslancov sa znížil na 11. 
 
HLASOVANIE č. 24 
Poslanci MsZ uložili Hlavnému kontrolórovi mesta, aby odkontroloval každé použitie 
finančných prostriedkov z rozpočtu mesta a pravidelne predkladal Správu o prijatých 
opatreniach na stabilizáciu rozpočtu. 
(za 8/ proti 2/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 16:50 hod. 
K bodu č. 19 
Zásady odmeňovania poslancov MsZ a neposlancov – členov komisií MsZ (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
ThDr. Krivuš – na základe nutnosti zmien boli zásady prepracované + kvôli šetreniu. 
 
Hlavný kontrolór mesta – paušál bol v rozpore so zákonom. 
 
p. Gorcovský – mal návrh, aby sa prerobila tabuľka tak, že paušál by sa zrušil a rozdelil 
medzi ostatné položky. Rozdal tabuľku podľa svojho návrhu – viď. príloha. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – uviedla na materiál p. Gorcovského, či sa ide dávať z toho čo 
nemáme. Je problém nazbierať na mzdy na úrade, nie ešte na odmeny pre nich, preto s týmto 
návrhom nesúhlasí. 
 
p. Kuric – väčšinou i tak odmeny odovzdávajú na niečo konkrétne a nenechávajú si ich, preto 
je za návrh p. Gorcovského. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – tak ako to predložil ThDr. Krivuš je to férové, je za tento návrh. 
 
ThDr. Krivuš – ešte navrhuje zmenu pri sobášiacich v Prílohe č. 2 – zmeniť paušálny 
príspevok na ošatné. 
 
HLASOVANIE č. 25 
Poslanci MsZ neschválili návrh Prílohy č. 1 poslanca p. Gorcovského ku Zásadám 
odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach a neposlancov – členov 
komisií MsZ. 
(za 4/ proti 7/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 26 
Poslanci MsZ schválili Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva vo 
Vrútkach a neposlancov – členov komisií MsZ. 
(za 7/ proti 3/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:08 hod. 
K bodu č. 20 
Rôzne 
a/ Informácia o výsledku obchodnej verejnej súťaže č. 1/2015 – predaj nehnuteľného 
majetku (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Rišianová – k tomuto bodu uviedla dôvodovú správu (nik sa neprihlásil do OVS). 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 17.09 hod. odišla z miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa znížil na 10. 
 
Primátor mesta – doplnil, že materiál pôjde opätovne asi v júny, ale zatiaľ sa nevie s akou 
sumou. 
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HLASOVANIE č. 27 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o výsledku obchodnej verejnej súťaže č. 
1/2015 – predaj nehnuteľného majetku. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 3) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:11 hod. 
K bodu č. 20 
Rôzne 
b/ Doplnenie člena komisie výstavby, dopravy, územného plánu a životného prostredia 
 
Primátor mesta – uviedol, že tento bod je bez materiálu a odovzdal slovo Ing. Krajčímu. 
 
Ing. Kraj čí – uviedol, že ako predseda komisie výstavby, dopravy a územného plánu 
navrhuje doplnenie člena komisie – Ing. Janu Rišianovú. 
 
HLASOVANIE č. 28 
Poslanci MsZ schválili člena komisie výstavby, dopravy, územného plánu a životného 
prostredia, Ing. Janu Rišianovú. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:12 hod. 
K bodu č. 20 
Rôzne 
c/ Prerokovanie zápisnice zo zasadnutia komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej zo dňa 
31.03.2015 
 
p. Kuric –  v rámci zasadnutia komisie bola predložená správa o bytoch z MPSV, s.r.o., ktorá 
je komukoľvek k nahliadnutiu, keď o ňu požiada. Ďalej uviedol o pravidelnej návšteve DSS 
a návrhu na doplnenie člena komisie – Mgr. Janu Válekovú. 
 
HLASOVANIE č. 29 
Poslanci MsZ schválili člena komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, Mgr. Janu 
Válekovú. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
Primátor mesta – informoval o stave zariadenia – DSS k 31.03.2015 – počet klientov 51. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:16 hod. 
K bodu č. 21 
Diskusia 
 
Mgr. Kevická  – opýtala sa, či sú nejaké nové informácie ku Gymnáziu J. C. Hronského? 
 
Odpovedané jej bolo, že nie. 
 
p. Gorcovský – uviedol, že sa ho občania pýtali, či by nebolo možné, aby si mohli aj vo 
Vrútkach vybavovať mesačníky na autobus a podobne? 
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Prednosta MsÚ – požiadame SAD o takúto možnosť. 
 
p. Kuric – podal predbežnú správu za komisiu na ochranu verejného záujmu. Komisia 
zasadne, keď zašlú aj starí poslanci MsZ priznania. 
 
p. Stankoviansky – vyjadril sa, že by bol aj za návrh, keby sa poslanci MsZ účelovo zriekli 
svojich odmien. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa, ako je to so záverečným účtom a auditom? 
 
Prednosta MsÚ – záverečný účet je ukončený, poslaný audítorovi, čaká sa na výrok audítora. 
 
Ing. Kraj čí – bolo by vhodné zamyslieť sa aj nad využitím budovy po knižnici. 
 
p. Kuric – informoval ešte k studni s vodou nachádzajúcou sa na tržnici, že je tam mestská 
voda a niektorí obyvatelia si ju tam chodili naberať niekoľkokrát denne, hlavne z Kafendovej 
ulice + sa tam chodili umývať a sprchovať bezdomovci. 
 
Mgr. Kevická  – možno by bolo dobré dať sem nejaké zásady používania vody. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:25 hod. 
K bodu č. 22 
Interpelácie 
 
Primátor mesta – k tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 17:25 hod. 
K bodu č. 23 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 17:26 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
Mgr. Ivan Doskočil        p. Peter Stankoviansky 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 


